
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 30. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 985
Hvor mange penge er der i de enkelte år siden 2004 samlet brugt på indkøb/
leje/leasing af nyt materiel og opgradering af eksisterende materiel som følge
af, at IC4-togene ikke er indsat i togtrafikken som forudsat, og hvad forventes
disse omkostninger at være frem til udløbet af DSB’s forhandlede kontrakt for
regional- og fjerntrafikken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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